Slovensko predsedsove ELJ 2008

Slovenian Presidency of the EU 2008
La Présidence slovéne de I'UE 2008

Organiziran prevoz za medije/ Bus Shuttle for media/ Car pour les médias

Avtobusne postaje in ¢as odhodov/ Bus Stations and Departure Time Table/ Stations de bus et les horaires de départ:

Datum/Date/Date: 6.5.2008

KRANJSKA GORA - BRDO PRI KRANJU - KRANJSKA GORA

St. busa/ | HOTEL ALPINA HOTEL PRISANK | Prihod na Brdo/ St.busa/ | Odhod z Brda v Kr. Goro/ HOTEL PRISANK HOTEL ALPINA
Bus No. HOTEL LARIX Arrival to Brdo/ Bus No. Departure from Brdo to HOTEL LARIX

HOTEL KOMPAS | Arrivée a Brdo Kranjska Gora/ HOTEL KOMPAS -

- meeting point Départ de Brdo pour meeting point for all:

for all: Hotel Kranjska Gora Hotel Kompas !!!

Kompas !!!
1 7:00 7:05 8:00 1 8:30 9:25 9:30
2 7:30 7:35 8:30 2 9:00 9.55 10:00
3 8:00 8:05 9:00 3 10:30 11:25 11:30
1 10:00 10:05 11:00 1 15:00 15:55 16:00
2 11:00 11:05 12:00 2 16:00 16:55 17:00
3 11:30 11:35 12:30 3 17:30 18:25 18:30
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Prevoz za medije z letaliS¢a do Kongresnega centra Brdo/ Transport for media from the airport to the Brdo Congress centre/ Transport
pour les médias entre I'aéroport et le Centre de congres Brdo:

Predstavnike medijev obve$amo, da bo 6. maja za medije organiziran prevoz z letalis¢a JoZeta Pucnika Ljubljana do Kongresnega centra Brdo. Za pomo¢ se prosimo
obrnite na info pult na letaliScu.

We inform the media representatives that transport will be organised between the Ljubljana JoZe Pucnik Airport and the Brdo Congress Centre on the 6 May. An
information desk will be set up at the ariport for your assistance.

Nous informons les représentants des médias que le 6 mai ils pourront bénéficier d'un transfert organisé entre I'Aéroport JoZe Puénik Ljubljana et le Centre de congrés
Brdo. Pour tous les renseignements complémentaires veuillez vous présenter au point d’information situé dans le hall des arrivées.

Prevoz za medije z letaliSca do Kranjske Gore/ Transport for media from the airport to Kranjska Gora/ Transport pour les médias entre
I'aéroport et Kranjska Gora:

Predstavnike medijev obves¢amo, da bo 5. in 6. maja za medije organiziran prevoz z letalis¢a JoZeta Puénika Ljubljana do Kranjske Gore. Za pomo¢ se prosimo obrnite
na info pult na letaliSCu.

We inform the media representatives that transport will be organised between the Ljubljana Joze Pucnik Airport and Kranjska Gora on the 5 and 6 May. An information
desk will be set up at the airport for your assistance.

Nous informons les représentants des médias que les 5 et 6 mai ils pourront bénéficier d'un transfert organisé entre I'Aéroport Joze Pucnik Ljubljana et Kranjska Gora.
Pour tous les renseignements complémentaires veuillez vous présenter au point d'information situé dans le hall des arrivées.



